
深圳香港培僑書院龍華信義學校教師招聘啟事（2026-27新學年到崗）

創校以來，學校在兩地政府和家長的支持下持續發展，吸引來自全國各地數以千計的莘

莘學子在本校就讀不同課程。學校致力於開展多元化學術出路，並在此過程中取得卓越

成就，其中包括成為全國首批、深圳首個且唯一的香港中學文憑試（HKDSE）內地考場、

獲得劍橋國際考評部及培生愛德思官方認證，以及獲評“廣東省人文特色課程培育基地

學校”。

學校新學年持續擴班及在發展共同基礎的同時，進一步關注學生的個性化需求，打造更

加有特色的課程，現招聘有教學經驗、有抱負、有幹勁、敢於創新、樂於學習的教職員

加入。共同堅守教育使命，譜寫現代教育新篇章。

一、招聘職位

學校全年持續招聘，歡迎有志於投身大灣區教育事業的人士應徵。招聘崗位如下，將適

時約見合適的應徵者。

職位 科目

幼兒園 中文班主任、英文班主任、外教老師

內地課程

教師

語文、數學、英語、體育、地理、生物、物理、化學、歷史、道德與法治、

國學、書法、視覺藝術、音樂、英文戲劇、心理健康、信息技術、國際理解、

德語、法語、西班牙語

香港課程

小學教師

中國語文、數學、英國語文、個人、生活與社會、科技、視覺藝術、音樂、

英文表演藝術、中華文化與品德、體育

香港課程

中學教師

中國語文、數學、英國語文、物理、化學、生物、經濟、科學、中國歷史、

地理、資訊及通訊科技、公民及社會發展、體育、企業、會計與財務概論、

歷史、音樂、視覺藝術、表演藝術

國際課程

中學教師

（A Level）

中文、英文、數學、進階數學、物理、化學、生物、經濟商科、計算機、全

球視野、心理、社會學、地理

二、應徵條件

 須認同學校的辦校理念，熱愛教育工作。

 須具備海外教師資格證、或內地教師資格證書、或符合在香港註冊為檢定教員或准用

教員的資格。如應徵幼兒園職位，具備幼兒中心主管登記冊或幼兒工作員登記冊的資

格亦可。

 需具備符合香港、國際或内地任教相關科目的專業要求及語言要求。

 以英文授課科目，需符合香港英語語言基准試要求。



 以普通話授課科目，需通過普通話語文基準試或具備國家語委普通話水準測試二乙或

以上。

 雙語及外籍教師擁有海外教師資格證優先。

（備註：尚未取得內地教師資格證或未完成學位教師教育文憑課程（PGDE）的大學畢
業生亦可申請。）

三、【崗位職責】

 根據學校教學安排課程授課，提交學期計畫，設立教學目標，熟練掌握教學方法，支

援教學行政工作。

 為學生規劃和組織有趣的互動課程，並能根據學生的學習進程，進行教案設計，因材

施教。

 參與學校教學、課外活動、專業培訓及行政運營工作，根據學校需要參與功能組相關

工作，支持學校管理。

 根據教學及學校需要參與及組織各類校內外活動。

 保持與家長的良好溝通，及時反饋學生學習情況。

 積極參與部門及全體員工會議，與各崗位同事進行有效溝通。

 其他由校長指派的事務。

四、應徵程序

1) 應徵文件

 求職信及個人教學理念。

 個人履歷表（附近照）。

 中學公開考試（如：香港中學文憑試或香港高級程度會考成績）成績表。

 其他個人認爲需要提交的學歷及履歷證明材料。

2) 應徵文件以電郵方式遞交

 電郵主旨一欄的格式：姓名+學士學位(本科)畢業院校+擬任教幼兒園/小學/中學+能任

教的學科+(任教語言)+擬應徵的行政工作(如有)

 例如：陳大文+香江大學+中學+物理+綜合科學+數學+(英語)；陳大文+香江大學+小學

+數學+常識+(普通話及英語)+數學科組長

五、注意事項

1) 應徵郵箱：

 中小學：recruit@puikiuxinyi.com
 幼兒園：kindergarten@puikiuxinyi.edu.hk



2) 學校網站：https://www.puikiuxinyi.com/

3) 中小學部聯絡電話： (0755) 2813 1111 轉分機 8162 學校人事部。

4) 幼兒園部聯絡電話： (0755) 2813 2222 轉分機 8709 幼兒園人事。

5) 申請人資料絕對保密，只作招聘用。

https://www.puikiuxinyi.com/


Recruitment Notice of Shenzhen Hong Kong Pui Kiu College Longhua Xinyi School

(For Teaching Positions in the 2026-27 School Year)

Since its establishment, the school has continued to grow with the strong support of both the
Shenzhen and Hong Kong governments as well as our parent community, attracting thousands
of students from across the country to pursue a range of programmes. Committed to provide
diversified academic pathways, the school has achieved accomplishments in the process,
including becoming one of the nation's first—and Shenzhen's first and only—Mainland
examination centres for the Hong Kong Diploma of Secondary Education (HKDSE), being
officially certified by Cambridge Assessment International and Pearson Edexcel, and being
recognised as a "Guangdong Provincial Humanities-Focused Curriculum Development Base
School".

As we continue to expand in the new academic year, we are strengthening our core
development while placing greater emphasis on meeting students' individual needs and
enriching our distinctive curriculum offerings. We are now seeking experienced, ambitious,
motivated, innovative, and proactive educators to join our team. We welcome colleagues who
are committed to professional growth and dedicated to upholding our educational mission as
we work together to shape a new chapter in modern education.

1、Positions Available

Recruitment is open throughout the year. We welcome educators who are passionate about
pursuing a career in education in the Greater Bay Area to apply. Available positions are listed
below, and suitable candidates will be invited for interviews in due course.

Positions Subjects

Kindergarten
Chinese class teacher, English class teacher, Native English
Teacher

Mainland Curriculum
Teachers

Chinese Language, Mathematics, English Language, Physical
Education, Geography, Biology, Physics, Chemistry, History,
Moral and Legal Education, National Studies, Calligraphy, Visual
Arts, Music, English Drama, Mental Health, Information
Technology, Global Studies, German, French, Spanish

Hong Kong Curriculum
Primary Teachers

Chinese Language, Mathematics, English Language, Person, Life
and Society, STEM, Visual Arts, Music, English Performing Arts,
Chinese Culture and Moral Education, Physical Education and
Sports Science

Hong Kong Curriculum
Secondary Teachers

Chinese Language, Mathematics, English Language, Physics,
Chemistry, Biology, Economics, Science, Chinese History,
Geography, Information and Communication Technology,
Citizenship and Social Development, Physical Education and



Sports Science, Business, Accounting and Financial Studies,
History, Music, Visual Arts, Performing Arts

International Curriculum
Secondary Teachers

（A Level）

Chinese Language, English Language, Mathematics, Further
Maths, Physics, Chemistry, Biology, Economics, Business,
Computer Science, Global Perspective, Psychology, Sociology,
Geography

2、Qualifications

 Must align with the school's educational philosophy and have a passion for teaching.

 Must possess an overseas teaching license or certificate, or a Chinese mainland teaching

qualification certificate; or meet the qualifications of a registered teacher or a permitted

teacher in Hong Kong. A registered child care supervisor or child care worker is acceptable

when applying for a kindergarten position.

 Meet the professional requirements and language proficiency requirements for teaching

relevant subjects in Hong Kong, international, or mainland curriculum.

 For subjects using English as the medium of instruction, applicants need to meet the Hong

Kong English Language Proficiency Test requirements.

 For subjects using Putonghua as the medium of instruction, applicants need to pass

Putonghua Chinese Language Proficiency Test, or obtain National Language Commission's

Putonghua Chinese Grade Two Level B or higher.

 Priority will be given to bilingual or foreign teachers with overseas teaching licenses or

certificates.

(Remarks: University graduates who have yet to obtain a China Mainland teaching

qualification certificate or have not completed the Postgraduate Diploma in

Education (PGDE) may also apply.)

3、Job Description

 Deliver lessons according to the school's curriculum plan, submit semester plans, set

teaching objectives, master teaching methods, and support educational administration.

 Design and organise interactive lessons for students, tailoring lesson plans according to

learning progress and individual needs.

 Participate in school teaching, extracurricular activities, professional training and

administrative operations, contributing to functional group work as required by the school

and supporting school management.



 Assist in organising and participating in various internal and external activities as needed

for teaching and school requirements.

 Maintain effective communication with parents and provide timely feedback on students'

learning progress.

 Actively participate in department and general staff meetings, ensuring effective

communication with colleagues across various positions.

 Undertake other duties as assigned by the principal.

4、Application procedure

1) Application documents

 An application letter and your personal teaching philosophy.

 Resume (with a recent photo).

 Result certificate of public examinations, such as HKDSE or HKALE.

 Other academic certificates and employment documents relevant to your application.

2) Please submit your application documents via email

 The subject line of the email must be: Your name + name of your university + intended

positions in Kindergarten/Primary/Secondary Section + intended teaching subject(s) +

teaching language(s) + intended administration work (if any)

 Example: Chan Tai Man + ABC University + Secondary Section + Maths + English and

Chinese + Maths Panel Head

5、Notes

1) Email address for application:

 Primary and Secondary Sections: recruit@puikiuxinyi.com

 Kindergarten: kindergarten@puikiuxinyi.edu.hk

2) School website: https://www.puikiuxinyi.com/

3) Contact No. for Primary and Secondary Sections: (0755) 2813 1111 (Ext: 8162), School

HR Department.

4) Contact No. for Kindergarten: (0755) 2813 2222 (Ext: 8709), Kindergarten HR.

5) Applicant's information will be kept strictly confidential and only used for employment

purposes.

https://www.puikiuxinyi.com/

